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Referat: Skolebestyrelsesmøde d. 20. nov. 2025 Kl. 17.00 – 19.00 i Gadbjerg 

Dato: 20.jan. 2025 i Bredsten 
 
Deltagere: Rudi, Frank, Mie, Gediminas, Christian, Lena. 
                    Hanne, Charlotte, Rikke, Lene & Joan 
 
Afbud: Claus 

 

Mødeleder: Mie 

Punkt Emne Sagsfremstilling Drøftelse/beslutning 
 

1. Godkendelse af 
referat  

 Godkendt 

2. Elevrådet Elevrådet i Bredsten fortæller, hvad de er optaget 
af. Tristan og Jacob fra 9. årgang er formænd for 
elevrådet. 

Elevrådet fortæller om deres arbejde vedr. elevfællesskabet i pauserne.  I dag er 
elever opdelt på hver deres område. Der er et ønske fra eleverne, at man kan 
blande sig lidt mere. 
Der arbejdes også med den manglende sortering i de udendørs skraldespande 
samt flere aktiviteter i elevpauserne. Der skal skabes mere synlighed omkring 
frikvartersaktiviteter- opslag. 
8. kl har fået en kasse til pantflasker, hvor salget går til Københaverturen. 
 
Fremadrettet vil elevrådet afholde valg til elevrådet før sommerferien, så elever 
fra Gadbjerg og Skibet har mulighed for at blive valgt. Man bliver valgt for 1 år ad 
gangen  
Der er lavet vedtægter for elevrådet.  
CD og  JT er ansvarlige for elevrådet, og de oplever at eleverne meget gerne vil 
gøre et stykke arbejde. Men der er desværre ikke rep. fra alle klassen, men det 
vigtigste er, at de som sidder i elevrådet, er dem som brænder for det. De store i 
elevrådet er gode til at lytte til de mindre. Det skal indtænkes, hvordan 
elevrådsrep. får formidlet elevrådets arbejde til alle klasser. 
  
 
 

3. Bordet rundt – med 
fokus på den gode 
historie 

Alle har mulighed for at bidrage med en god 
fortælling i forhold til skolen. 

Gode oplevelser fra gæstelærerbesøg i indskolingen og 100 dagsfest i 0.kl. i både 
Gadbjerg og Bredsten. 



Der er lavet en fratrædelsesaftale med en lærer i overbygningen, og lærerne i 
overbygningen har budt ind med gode løsninger, det betyder, at der ikke skal 
findes yderligere ressourcer, da timerne dækkes internt. 
En tidligere elev har skrevet et brev til tidligere lærer og fortalt om, hvad 
vedkommende har betydet for hans skoletid og de valg han har kunnet gøre. 
Byg et hus arrangement i Vejle med stor opbakning af bedsteforældre. 
Rikke fortæller, at personalegruppen i Gadbjerg har stor velvillighed til at løse 
opgaven. 
Forældre rep fra Gadbjerg fortæller også, at det er det, forældrene oplever 
Forældremøde med SSP omkring alkohol og andre rusmidler i overbygningen med 
fin opbakning. Mødet giver også forældrene mulighed for at få nogle gode snakke 
med hinanden. 
Der er fritidsaktiviteter hver dag med stor tilslutning. 
Natløb med overnatning på 8.kl i weekenden – god opbakning fra elever og 
forældre. 
Mange gode praktiske erfaringer med brug af PC’er og analoge materialer i 
undervisningen – hvornår og hvordan bruges den ene form frem for den anden 
1-2-3 parat niveaudelt undervisning er også startet op i indskoling – med god 
succes. 
 
  

4. Struktur Gadbjerg 
afdelingen 

Bilag. Struktur for 25/26 har været drøftet med 
medarbejderne i Gadbjerg afd. to gange. Rikke, 
koordinator i Gadbjerg, deltager i dette punkt. 
Drøftelse og beslutning af fremtidig struktur. 
 

Der er politisk bevågenhed vedr. Gadbjerg afdelingen pga. faldende elevtal. 
Der har været en proces i personalegruppen, hvor der er arbejdet med den 
fremtidige struktur for afdelingen,og der indstilles til, at det bliver model 1.jv bilag. 
Dog skal der laves aftaler vedr. vikardækning ved fravær. 
Der foreslås, at bestyrelsen inviterer Martin Sikær til et møde vedr. Gadbjergs 
fremtid. 
Den nuværende resursemodel med elevtildeling understøtter ikke skolen i 
Gadbjerg tilstrækkeligt, derfor er det nødvendigt at overføre midler fra Bredsten 
afdelingen til Gadbjerg I 25/26 tilføres afdelingen ca. 950.000 kr.fra Bredsten 
afdelingen. Dette er dog ikke en holdbar løsning. 
Gadbjerg har et stærkt lokalsamfund fx lokalrådet.  
Rudi og Lena indkalder Martin Sikær til et møde. 
Der er enighed om, at det er politikerne der skal tage beslutningen om, hvad der 
skal ske med Gadbjerg skole. 
Mie fortæller, at der efterspørges et Fyr-aftensmøde i Gadbjerg. Det kunne være 
en ide, at Martin Sikær deltog heri. 
 
Det blev besluttet at vælge model 1 som betyder, at der i 25/26 oprettes 4 hold 
mod 3 i indeværende skoleår. 
  



5. Folkeskolens 
kvalitetsprogram 

I skoleåret 25/26 sker der flere ændringer i 
Folkeskolen. Bilag. 
Ledelsen vil lave nedslag i nogle centrale 
ændringer: 
  -Timefordelingsplan 
- juniormesterlære 
- Indsats de 10% svageste elever i dansk og 
matematik. 
- Afkortning af skoledagen på mellemtrinnet 
Ledelsen ønsker bestyrelsens input. 

Timefordelingsplanen blev gennemgået. 
Eleverne får tildelt mere undervisningstid, end hvad ministeriet foreskriver. 
Dog er vores pauser kortere pga. vores bustider. 
Der er kun minimums timetal i dansk og matematik, i de øvrige fag er timetallet 
vejledende, og kravet er, at man skal nå kompetencemålene.  
 
Juniormesterlære tilbuddet samles centralt på Midtby Skolen i Vejle, og eleverne 
indskrives der. 
 
De 10% svageste elever skal fra skoleåret 2027-28 tilbydes en faglig indsats. Der 
arbejdes allerede med opgaven. 
    
Der er enighed om at understøtte en kortere skoledag på 4. årgang  

6. Kvalitet i 
forældresamarbejde 
Princip for skole-
hjemsamarbejdet 

Gennemgang og revurdering af princip for skole-
hjemsamarbejde. Bilag. Giver princippet 
anledning til særlige indsatser/mærkesager som 
bestyrelsen ønsker at arbejde videre med? 

Brug af Aula og Min Uddannelse tages op i personalegruppen 0.-6 årgang, og der 
arbejdes med at finde nogle fælles træk for fx, hvor man skriver lektier. 
 
Princippet rettes til og udsendes igen. 

7. Bestyrelsens 
mærkesager 

Hvilke indsatser/mærkesager ønsker bestyrelsen 
at arbejde med? 

Gadbjerg 
Bestyrelsens mærkesag: Trivsel – fx sociale medier, brug af skærmen, 
fællesskaber   
 

8. Evt.   
9. Punkter til næste 

møde 18. marts  
1. Økonomi gennemgang 
2. Princip: Bring your own device 
3. Gadbjerg 
4. Bestyrelsens mærkesag: Trivsel – fx 

sociale medier, brug af skærmen, 
fællesskaber   

 

 

 

Møderække for skoleåret 2024-2025 

Dato Tidspunkt Ugedag  Mødested Mødeleder 

18. marts 2025 Kl. 17.-19.00 Tirsdag  Gadbjerg Rudi 

24. april 2025 Kl. 17.-19.00 Torsdag  Bredsten Gediminas 

2. juni 2025 Kl. 17.-19.00 Mandag Gadbjerg Lena 

 


